
Beste 

Graag vraag ik u vriendelijk om de ‘’Wetsvoorstel Dubbele Achternamen ‘’ te accepteren en dit in te 
voeren. 

Als aanstaande ouder zou ik graag de mogelijkheid willen hebben om mijn kindje een dubbele 
achternaam te geven. Zelf heb ik een dubbele achternaam omdat dit in Zuid Amerika heel erg 
normaal. Daar wordt de eerste achternaam van de vader gegeven en de tweede achternaam van de 
moeder.

 Nu omdat ik een Nederlandse Nationaliteit heb is het helaas onmogelijk om dit ook voor mijn baby 
te doen, terwijl ik graag deze keuze wil hebben.

Hopelijk gaat de wetsvoorstel dubbele achternaam snel van kracht, want het is voor ons zeer lastig 
om te kiezen voor de achternaam van de vader of moeder, beide familie achternamen zijn namelijk 
van toepassing in haar leven. 

Ik begrijp dat de reden voor de Nederlandse overheid is om ‘’’eenheid te vormen’’ in achternamen 
omdat dit voornamelijk zeer makkelijk is voor het Nederlandse systeem. Maar eigenlijk hoeft dit niet 
zo lastig te zijn zoals wordt aangegeven. In veel andere landen en EU landen wordt dit al langere tijd 
gedaan, dit hoort niet zo moeilijk te zijn voor een land als Nederland als elke andere EU land dit ook 
kan.

Ook heeft Nederland al een langere tijd te maken met dubbele achternamen, want dit wordt ook in 
het systeem ingevoerd, anders ging het bij mij altijd fout, maar dit is nooit het geval geweest ; bij 
geen enkele instantie. Enkel voor iemand met al een Nederlandse nationaliteit ( zoals ik ) is het 
onmogelijk om deze keuze ook te hebben voor hun toekomstige kinderen. 

Persoonlijk  vind ik een dubbele achternaam ideaal! Indien gewenst ontvangen pasgeboren kinderen 
de naam van de moeder en van de vader. Dit zorgt ook voor een betere familieband. Ook kinderen 
met gescheiden ouders kunnen met trots de naam van de moeder en vader dragen en zou hierdoor 
ook het wisselen van achternamen minder gebeuren. 

Dubbele achternamen zorgt ook voor een groter familie, omdat men beide kant van de familie de 
achternaam erft. Zodoende ook officieel behoort bij de andere kant van de familie. Hier in Nederland 
benoem je maar één kant van de familie bijv. vader , dus officieel komt men nooit te weten dat je 
ook bij de andere kant van de familie hoort en wordt je hierdoor gescheiden van de familie. Dit geldt 
voor gescheiden ouder, kinderen die eerst de meisjes achternaam kregen van zijn ongetrouwde 
moeder en toekomstige kinderen die later de achternaam krijgen van de vader omdat dezelfde 
moeder hertrouwd is.  Er zijn zoveel andere voordelen waarom een dubbele achternaam mogelijk 
moet zijn.

 Het kiezen van een baby achternaam maakt het ook lastig voor vrouwen die hun eigen naam willen 
behouden wanneer men ook  is getrouwd of juist niet getrouwd zijn of willen trouwen.


